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25   VARDAFJELL / DALAVARDIN 989 moh

  Fra Bruflat i Etnedal, kjør nordover på Fv251 og ta av på grusvei mot Øverlibygde (skiltet Garin/
Svilosen). Følg denne forbi Nyhus. 

Det er merket opp rute fra parkeringsplassen ved Nyhus, først på sti og så på grusvei forbi Holmetjed-
net og videre på venstre side av dette nesten inn til enden av veien. I en høyresving tar tydelig men 
umerket sti av til venstre inn i skogen. Terrenget er lettgått og fint. Man passerer den nedlagte stølen i 
Kristofferdalen hvor det var aktiv drift frem til 1967. I andre enden av den vesle dalen må man opp en 
kort bratt kneik, før stien dreier hardt venstre og følger ryggen østover til topps. Utsikten blir stadig 
bedre etter som man beveger seg bortover ryggen. Selve toppunktet er en markert spiss steinblokk.  
Det er en vid utsikt i alle retninger og særlig over Etnedal og Nordre Land.

  From Bruflat, follow road 251 north through Etnedal and exit to the right onto a gravel road 
signed Garin/Svilosen. Follow this road until you have passed Nyhus. 

From the parking area just after Nyhus, follow the marked trail to the south. After approx. 500 m, 
you meet a gravel road and continue on it almost to its end. When the road curves to the right, an 
unmarked but clearly visible path exits to the left into the forest. You pass by an old summer farm in the 
valley Kristofferdalen that was in use until 1967. Once you’ve crossed this small valley there is a short 
steep passage before the path turns sharp left and leads along the ridge to the summit point which 
consists of a boulder. There is a wide view especially over the Etnedal and Nordre Land municipalities. 

  Von Bruflat in Etnedal fahren Sie auf der Straße 251 nordwärts und biegen rechts auf die Schot-
terstraße in Richtung Garin/Svilosen ab. Folgen Sie dieser bis kurz hinter Nyhus und parken Sie auf 
dem angelegten Parkplatz.

Ein ausgeschilderter Pfad startet nach Süden. Nach ca.500 m treffen Sie auf eine Schotterstraße, der 
Sie weiter bis fast ans Ende folgen. In einer deutlichen Rechtskurve biegt lienks ein unmarkierter, aber 
deutlicher Pfad ab. Diesem folgen Sie quer durch das Kristofferdalen, wo Sie eine alte Alm passieren, 
die bis 1967 bewirtschaftet war. Am anderen Ende des kleinen Tals geht es ein kurzes Stück recht steil 
bergan, bevor der Pfad scharf links biegt und dem Bergrücken zum Gipfelpunkt folgt, der aus einem 
großen Stein besteht. Von hier aus haben Sie eine weite Rundsicht in alle Richtungen und vor allem 
über die Gmeinden Etnedal und Nordre Land.    

ca. 2,5 km en vei approx. 2.5 km one way ca. 2,5 km pro Strecke
ca. 45 min. opp approx. 45 min. up ca. 45 Minuten hoch

- ca. 150 høydemeter approx. 150 meters ca. 150 m

"
fra ca. 4–5 år from approx. 4–5 years ab ca. 4–5 Jahren

GPS-coordinates starting point  32 v 536746 6757066
GPS-coordinates summit  32v 537170 6755558
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